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BIJLAGEN Geen 

Geachte heer Breur, 
 
U hebt vragen gesteld over de berichten in diverse regionale media dat de gemeente Nieuwegein heeft besloten 
om het door de provincie aan haar geschonken tramdeel alsnog te laten slopen. U hebt daarover een viertal vragen 
gesteld, die worden hieronder beantwoord. 
 
1. Vraag: 

Bij welke stichting of musea is voorafgaand aan het besluit van Nieuwegein geïnformeerd of er interesse was 
voor het tramdeel? 
 
Antwoord: 
Voorafgaand aan het besluit van de gemeente Nieuwegein is er contact geweest met de provincie. De vraag is 
toen gesteld of de provincie interesse had in dit deel van de oude trams. Daar is ontkennend op gereageerd. 
Vanuit de provincie is het advies gegeven aan de gemeente om contact op te nemen met het Nederlands 
Transport Museum (NTM).  

 
2. Vraag: 

Is de sloop al een feit en zo nee, wanneer is dit gepland? En zo nee, is GS bereid zelf nog te informeren of er 
geïnteresseerde partijen zijn.    
 
Antwoord: 
De gemeente Nieuwegein heeft afspraken gemaakt met het NTM om het tramdeel te schenken aan dit 
museum. Het museum gaat verhuizen van Nieuw Vennep naar Hoofddorp. Op de nieuwe locatie gaat het deel 
van de SIG-tram (SIG is de naam van de bouwer van de trams Schweizerische industrie Geselschaft) een 
prominente plaats krijgen. De verwachting is dat het tramdeel in het vierde kwartaal van dit jaar naar het NTM 
gaat. Tot die tijd blijft het tramdeel in opslag bij de gemeente Nieuwegein. De provincie heeft geholpen in het 
tot stand brengen van de contacten tussen het NTM en de gemeente. 
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3. Vraag: 
Wat is er in de tussenliggende 3,5 jaar gebeurd met het tramdeel bestemd voor Nieuwegein? Is dat al richting 
Nieuwegein gegaan? Zo nee, waar is het dan opgeslagen geweest/bewerkt tot de “lege huls”, die Nieuwegein 
noemt in haar bericht en op wiens instigatie hebben die werkzaamheden plaatsgevonden?   
 
Antwoord: 
De overeenkomst voor de schenking is in het eerste kwartaal van 2021 getekend. Door de sloper is het 
tramdeel van de tram gesneden en vervolgens getransporteerd naar Nieuwegein. Dit is gebeurd in april 2021. 
De tramkop, het deel dat geschonken is, is opgeslagen op een opslagterrein van de gemeente Nieuwegein. 

 
4. Vraag: 

Is de schenking aan het NTM wel doorgegaan en zo nee, waarom niet? En als het niet is doorgegaan: wat is er 
dan gebeurd met de aan het NTM toebedachte materieel? 
 
Antwoord: 
De schenking aan het NTM heeft plaats gevonden. In december 2020 is de schenkingsovereenkomst 
getekend. De tram is getransporteerd naar een tijdelijke opslag locatie van het NTM. Alle onderdelen, 
handleidingen e.d. van de SIG-trams die de provincie nog had zijn geschonken aan het museum.  
Het museum is bezig met een definitieve locatie. Daar moet de SIG-tram een plaats krijgen. 

 
Hoogachtend, 
Gedeputeerde Staten van Utrecht, 
 
 
 
 
 
 
Voorzitter, Secretaris, 
mr. J.H. Oosters mr. drs. A.G. Knol-van Leeuwen 




